
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Haber-Yorum 

Onların Arasında Çıkarları Dışında Hiçbir Fark Yoktur! 

 

Haber:  

AB Dış Politika Şefi Kaja Kallas Pazar günü Riyad’dan yaptığı açıklamada, AB dışişleri 
bakanlarının Suriye’ye yönelik yaptırımların hafifletilmesini görüşmek üzere Ocak ayı 
sonunda Brüksel’de bir araya geleceklerini duyurdu. 

Kallas toplantıda yaptırımların hafifletilmesinin yollarının kararlaştırılacağını belirterek, 
Avrupa’nın yaptırımları hafifletme yönünde alacağı herhangi bir kararın Suriye’deki yeni 
yönetimin, yönetim konusundaki yaklaşımına bağlı olacağını kaydetti. 

 

Yorum:  

Biz onları on yıldan fazla bir süredir deneyimledik; onların en son önemsedikleri şey bize 
ve bizim için ne olacağı, tek önemsedikleri şey ise kendi çıkarları ve bizim onların dairesinde 
kalmaya devam etmemiz ve onların projelerini benimsememizdir. Devrim yılları boyunca, 
yürüyüşlerimizi engellemeye ve sabitelerimizi gerçekleştirmememiz için tekerimize çomak 
sokmaya hırs gösterdiler; bunun için çok ama çok para harcadılar, ittifak ettiler ve 
sabitelerimizin onların sabitelerine galip gelmesinin ardından kararlarını ve projelerini 
benimsememiz için neredeyse her şeyi yaptılar. Bakın işte bugün onlar, yine üzerimizde 
baskı kurmaya çalışıyorlar, kendilerine boyun eğip itaat etmemiz için yaptırımları silah olarak 
kullanıyorlar, bizlerden sabitelerimizi terk etmemizi, uzlaşmamızı, akidemizden sıyrılmamızı 
ve kendi dinlerine tabi olmamızı istiyorlar, bazen küçük etnik kökenler, bazen siyasi 
çoğulculuk, bazen de kadın haklarının güçlendirilmesi ve terörle mücadele gibi tuzaklarını 
kabul ettirebilmek amacıyla üzerimizde baskı kurmak için her saat başı yalanlar ortaya 
attıkları gibi bu fikirlerini ve tamamı örümcek ağından olan evlerini ortaya atıyorlar; bu yüzden 
tüm büyük günahları işlediler, korkunç bir şekilde insanları öldürdüler, projelerini hayata 
geçirmek için bu etnik kökenleri istismar ettiler ve kadınları bir meta ve eşya haline getirdiler. 
Onların, bizim tam olarak bilmemiz gereken halleri ve gerçeklikleri işte budur. 

Bugün tarihimizde çok önemli bir olayla karşı karşıyayız ve tüm ümmet bizden bir kurtuluş 
bekliyor; ilk turda bizim sabitelerimiz onların sabitelerine galip geldi ve bugün gözlerimizi bir 
kez daha sabitelerimizin galip gelmesine dikmeliyiz. Dolayısıyla onlara istediklerini 
vermeyelim; çünkü onlar tamahkâr ve açgözlüdürler, ne kadar alırlarsa, o kadar çok talep 
edeceklerdir. Onların zihniyetleri işte budur ve biz onların dinine tabi oluncaya kadar talep 
etmeye devam edeceklerdir. Bugün bizler, devrim ve ümmetin tarihinde çok önemli bir olayla 
karşı karşıyayız ve sorumluluğumuzun bilincinde olmamız gerekir. Bu yüzden Allah’a sırtımızı 
dönmekten sakınmalıyız; yoksa Allah bizi kendi halimize bırakır ve bizi kendi nefsimize 
emanet eder; dolayısıyla kaybederiz ve yedek bir proje oluruz. Bizim onlarla olan 
deneyimimiz yeni değildir; aksine onlar hakkında sahip olduğumuz bir deneyim vardır; bu 
yüzden onların tuzaklarına düşmemeliyiz.  ْحِذْرَكُم خُذوُاْ  آمَنوُاْ  الَّذِينَ  أيَُّهَا   !Ey iman edenler“ ياَ 
(Düşmana karşı) her türlü tedbirinizi alın.” [Nisa 71]  

Nitekim İslam, insanlara tüm çözümleri sunduğu gibi tüm sorunları da çözmüştür. Bu 
yüzden İslam’a ve onun bizim için ayrıntılı olarak açıkladığı şeylere yönelelim, bu açgözlü 
menfaatçilere sırtımızı dönelim ve onlardan herhangi bir kurtuluş beklemeyelim; çünkü onlar 
karşılıksız hiçbir şey vermezler. O halde sakının, sonra yine sakının, sonra bir daha sakının.  
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